
Styrelser i jobb!


Jössebygden och Edabygden, två SPF-föreningar inställda på samverkan! 


Styrelseledamöter från bägge föreningarna 
träffades åter idag, för att stämma av 
gemensamma frågor och planera för fortsatt 
samverkan. Denna gång var vi i Jössebygden 
värdar, och vi startade med en gemensam  lunch 
på Rackstadmuséet. 


Därefter kunde vi dra oss tillbaka och berätta för varandra 
om vad som är på gång i våra föreningar. Det 
var mycket om olika samverkansprojekt på 
båda håll, 


- vi fick tex höra om Edabygdens resa till Hjo 
genomförd i samverkan med lokala föreningar där, och vi fick höra 
även om andra samverkansprojekt med andra 
pensionärsföreningar, både hos oss i Arvika och i Eda. Det 
är mycket på gång!


Mötet avslutades med att vi fick en guidning på 
muséet av intendent Hannes Trygg. En bra 
sammanfattning av Rackstadskolonins historia, 
samt även av dess betydelse för den fina hantverkstradition som växt 
fram genom Arvika Konsthantverk, och som i år firar 100 årsjubileum! 

Detta uppmärksammat i sommarens utställning, som visar konsthantverkets 
utveckling här, från 1922 fram till idag, 2022! Fin att se!  





För några av oss hade arbetsdagen redan inletts på morgonen med ett annat 
planeringsmöte, då tillsammans med PRO Arvika och övriga pensionärsföreningar 
om vårt kommande projekt Söndagsfika,  så det blev en heltigenom fruktbar dag! 


Vid kamera och dator, Annelise


